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Beantwoording van de schriftelijke vragen, gesteld door de fractie van Behoorlijk Bestuur betreffende 
Camperplaatsen Willemsoord  

 

 
Aan de fractie Behoorlijk Bestuur  

i.a.a. de leden van de Gemeenteraad 
 

Op 25 januari 2018 heeft u onder verwijzing naar artikel 39 van het reglement van orde voor de 

vergaderingen van de raad, de navolgende vragen gesteld over de camperplaatsen op Willemsoord, 

onder de vraag vindt u ons antwoord : 

 

1. Is het u bekend dat Zeestad BV deze verplaatsing wilt realiseren? 

De raadsinformatiebrief (RI17.0055) geeft aan dat: ‘Het eerste en tweede kwartaal van 2017 
(moet zijn 2018) gebruikt wordt om het aantal camperplaatsen voor de Rijkswerf Willemsoord 

definitief te bepalen en daarna planologisch te verankeren. Bij het bepalen van het aantal 

camperplaatsen is het uitgangspunt uit het beleidskader toerisme ‘Den Helder Bruist’ leidend: 

‘In het centrum van Den Helder is ruimte voor overnachtingsvormen die passen bij het 

stedelijke karakter, zoals kleinschalige parkeergelegenheid voor campers en 

hotelaccommodatie’. In lijn met de raadsinformatiebrief wordt op dit moment  o.a. in overleg 

met Willemsoord BV en Zeestad CV/BV nagedacht over het aantal camperplaatsen en de 

locatie hiervan. Hierbij wordt o.a. rekening gehouden met het aangelegde schuine pad op 

Willemsoord.   

 

2. Is het u bekend dat de gebruikers van de camperplaatsen ver weg worden geplaatst van 

de sanitaire voorzieningen? 

Zie de beantwoording van vraag 1. 

 

3. Is u bekend dat de camperplaats op Willemsoord bij Camperplaats Nederland zeer hoog 

staat aangeschreven en dat deze verplaatsing ten koste kan gaan van de 

aantrekkelijkheid van de camperplaatsen op Willemsoord en daarmee ten koste kan 

gaan van het toerisme voor Den Helder? 

Voor de ontwikkeling en aantrekkelijkheid van Willemsoord wordt op dit moment gewerkt aan 

het verbeteren en versterken van de verbinding van het Marine Museum en het Koninklijk 

Instituut voor de Marine met de entree van Willemsoord (o.a. door realisatie van het 

schuinepad). Het aantal camperplaatsen en de locatie daarvan wordt in het licht van deze 

ontwikkeling bekeken, waarbij wij ook zien dat de camperplaatsen de afgelopen jaren goed 

zijn gebruikt.   

 

4. Is het u bekend dat tijdens de aanleg van de groene zone diverse werkzaamheden zijn 

verricht ( onder andere drainage) die ten koste zijn gegaan van de beschermlaag. Deze 

beschermlaag zorgt ervoor dat het gif in de grond zich niet gaat mengen met 

grondwater. Momenteel mondt dit grondwater, via buizen, uit in de jachthaven. 

Zeestad CV/BV heeft de groenstrook voor gebouw 39 aangelegd. Zeestad CV/BV is bekend 

met de aanwezige verontreinigingen in de ondergrond. Met de aanleg van het grasveld is 

hiermee dan ook rekening gehouden.  
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5. Is dit alles aanleiding om als aandeelhouder meer greep op de bedrijfsvoering van te 

gaan krijgen?  Mede gelet op  de financiële injecties die met enige regelmaat nodig zijn. 

Nee, de stedelijke vernieuwing is de afgelopen jaren in samenwerking met vele partijen 

vormgegeven. Gezien de soms tegengestelde belangen en de vaak sterke samenhang tussen 

de verschillende projecten is regie noodzakelijk. Gebleken is dat deze regie rol bij Zeestad 

CV/BV goed belegd is. 

 

Wij vertrouwen erop u met vorenstaande voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
Den Helder, 28 februari 2018 
 
 

Burgemeester en Wethouders van Den Helder, 

 

 

burgemeester 

Koen Schuiling  
  

 

secretaris 

Robert Reus  
  


